

郭雅捷

1992 年出生於台灣新北市

目前就讀國立台灣師範大學美術學系國畫組研究所，2015 年畢業於國立嘉義大學視覺藝術學系。2018 於臺灣師範大學德群藝廊舉行年輕的心，哭泣-郭雅捷創作個展、同年在新北市新莊文化藝術中心舉辦茫盲-郭雅捷創作個展。曾獲 2017 全國美術展水墨類佳作。2017 Everyday ART 學生藝術商店潛力新人獎。2015 第十四屆彩墨新人賞佳作。

Kuo Ya Chieh

Born in 1992, New Taipei City, Taiwan

Currently specialize in Traditional Chinese Painting, Department of Fine Art, National Taiwan Normal University. She graduated from the Department of Visual Arts, National Chiayi University in 2015. "Young Heart, Weeping-Kuo Ya Chieh" solo exhibition in Teh Chun Art Gallery of Taiwan Normal University in 2018. "Blind- Kuo Ya Chieh" solo exhibition in Xinzhuang Cultural Arts Center, New Taipei City 2018. Kuo won Ink and Wash honorable mention in 2017 National Art Exhibition ROC. Selected as potential newcomer award in 2017 Everyday Art Student Art Shop. Masterpiece of the 14th Color Ink Newcomer Award 2015.